

# Customer Consent Form

Reset Form

Submit by E-mail

Print Form

GIB  
بنك الخليج الدولي

Date:

Corresponding to:

**Subject:** Customer Consent for Data Sharing Letter with the Saudi Payments Company

**Dear Customer,**

We inform you that for the purpose of activation and subscribing in the additional services provided in the Instant Payments System, the terms and conditions have been amended as your information will be shared automatically and in complete confidentiality with the Saudi Payments Company, the "national operator of the system" as needed and appropriate, with effect from (August 1, 2021).

Also, we inform you that the information that will be shared is as follows:

1. Customer's name
2. Account number
3. Phone number
4. Identity number or commercial registration for companies
5. Email address

Please provide us your consent as an acceptance for the bank to share this data with the Saudi Payments Company. Also, to enable Alias Management function to the below eBanking users:

| Alias Management eBanking User (eBanking User ID) | Alias Management Role (Maker / Approver / Self Authoriser) |
|---|--|
|   |  |

QTL: Quick Transfer Limit is defined by SAMA, whereby if an Instant Credit Transfer is initiated with an amount below or equal to SAR 2,500 there is no need to Add / Activate a Beneficiary prior to executing an Instant Credit Transfer.

Based on your approval and signing this consent Gulf International Bank will enable the QTL for your account at SAR 2,500 (unless you wish to have a lesser QTL of SAR \_\_\_\_\_).

You will retain the right to opt out of sharing your account information at any time by a formal letter on your company letter duly signed by the authorised signatory.

Please read the terms and conditions carefully\*.

Best regards,

|             |               |        |          |         |
|-------------|---------------|--------|----------|---------|
| The Client: | Signature(s): |        | التوقيع: | العميل: |
| Name(s):    | Date:         | Stamp: | التاريخ: | الاسم:  |

التاريخ:

الموافق:

الموضوع: طلب موافقة العميل على مشاركة البيانات مع شركة المدفوعات السعودية

عزيزي العميل،

نفيدكم بأنه لغرض التنشيط والاشتراك في الخدمات الإضافية المقدمة في نظام المدفوعات الفورية، تم تعديل الشروط والأحكام حيث سوف تم مشاركة بياناتكم تلقائياً وبسرية تامة مع شركة المدفوعات السعودية "المشغل الوطني للنظام" وذلك حسب ما تقتضيه الحاجة، سيتم العمل بهذا الإجراء ابتداء من تاريخ (1 أغسطس 2021).

كما نفيدكم بأن البيانات التي سيتم مشاركتها هي كما يلي:

1. أسم العميل.
2. رقم الحساب.
3. رقم الهاتف.
4. رقم الهوية الوطنية أو السجل التجاري للشركات.
5. البريد الإلكتروني.

نرجو منكم تزويدنا بموافقتكم بمشاركة البنك هذه البيانات مع شركة المدفوعات السعودية لنتمكن من تفعيل خاصية المعرفات البديلة لجميع مستخدمي الخدمات المصرفية الإلكترونية ادناه:

| معرف مستخدم الخدمات المصرفية الإلكترونية | نوع المعرف المستخدم (منشأ/مفوض/مفوض ذاتي) |
|--|---|
|  |   |

حد التحويل السريع: يحدد البنك المركزي السعودي حد التحويل السريع، ففي حال كان التحويل الفوري للرصيد بمبلغ أقل أو يساوي ٢٥٠٠ ريال سعودي، فلن تكون هناك حاجة لإضافة / تنشيط مستفيد قبل تنفيذ التحويل الفوري للرصيد.

بناءً على موافقتكم وتوقيعكم على الخطاب، سيقوم بنك الخليج الدولي بتفعيل حد التحويل السريع لحسابك بسعر ٢٥٠٠ ريال سعودي (إلا إذا كنت ترغب في الحصول على حد تحويل سريع أقل من ريال سعودي \_\_\_\_\_).

سيكون لك الحق في إلغاء مشاركة معلومات حسابك في أي وقت عن طريق خطاب رسمي موقع من قبل المفوض بالتوقيع.

الرجاء قراءة الشروط والأحكام بعناية\*.

تقبلوا تحياتنا،